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دکتر محمد عبدهزاده، رئیس هیات مدیره سندیای صاحبان صنایع داروهای انسان ایران درباره نشست مشترک اخیر با رئیس
بان مرکزی و نتایج آن گفت: نشست اخیر که با همراه رئیس سازمان غذا و دارو و نمایندگان تشلهای حوزه دارو انجام
شد، پیرو جلسه قبل در تاریخ 13 خرداد بود که تعدادی از موضوعات مطرح شده قبل در آن پیری شد.
وی گفت: ی از موضوعات مهم مطرح شده در این نشست، موضوع نقدین شرکتها بود. ی از مشلات شرکتهای
داروسازی این بود که بان مرکزی به دلیل محدودیت رشد ترازنامهای بانها و کنترل تورم، تسهیلات را سختیرانه کرده بود.
برای رفع این مشل در جلسه پیشین تصویب شد که 50 هزار میلیارد تومان تسهیلات مازاد به شرکتهای داروی بدهند اما
بخشنامه آن ابلاغ نشده بود. در جلسه اخیر قرار شد که این موضوع از طریق بان مرکزی به بانهای عامل ابلاغ شود.
فهرست شرکتهای واجد دریافت این تسهیلات نیز توسط دکتر محمدی، رئیس سازمان غذا و دارو به بان مرکزی اعلام شده
است.
رئیس هیات مدیره سندیای صاحبان صنایع داروهای انسان ایران همچنین اظهار داشت: تخصیص مابهالتفاوت نرخ ارز
شرکتهای داروی از دیر موضوعات مهم مطرح شده در نشست مشترک با رئیس بان مرکزی بود. این موضوع از این جهت
مطرح شد که شرکتهای داروسازی در حال که نقدین کاف ندارند، فشار زیادی را نیز برای بازپرداخت مابهالتفاوت نرخ ارز
تحمل مکنند. بنابراین در این جلسه قرار شد دکتر محمدی و دکتر فرزین نامه مشترک برای سازمان برنامه و بودجه ارسال
کنند و موافقت این نهاد را برای تمدید زمان آن بیرند.
دکتر عبدهزاده از «اوراق گام» به عنوان موضوع دیر مطرح شده در این نشست یاد کرد و افزود: با توجه به صحبتهای انجام
شده در این جلسه قرار شد بخشنامهای از سوی بان مرکزی صادر شود تا بان این اوراق را به جای تامین ریال قبول کند. با
قبول این اوراق به جای ریال توسط بانها، بخش از مشلات شرکتهای داروی در این زمینه برطرف خواهد شد.
دکتر عبدهزاده در پایان گفت: اگر این موضوعات اجرا شده و ط این هفته بخشنامههای آن برای بانهای عامل صادر شود،
.بخش از مشلات صنایع داروسازی مربوط به تسهیلات و تخصیص بدهها حل خواهد شد
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